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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat treinkaartjes mogelijk duurder worden (ingezonden 
22 november 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het bericht «Treinkaartjes worden mogelijk 
duurder omdat NS regionale vervoerders financieel laat opdraaien voor 
reisinformatie»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat NS een monopoliepositie heeft in het aanbod van 
reisinformatie en dat NS de regionale vervoerders in dat kader tarieven kan 
vragen die NS wenst? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wat is uw mening over de berekeningssystematiek die NS hanteert ten 
aanzien van het leveren van de reisinformatie aan regionale vervoerders? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het markttechnisch volstrekt onjuist is dat één 
aanbieder op het spoor het alleenrecht heeft op het aanbieden van reizigers-
informatie aan de andere aanbieders op het spoor? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het aanbod van reizigersinformatie een samenwerking 
behoort te zijn van alle vervoerders gezamenlijk, danwel dat het tot de 
mogelijkheden zou moeten behoren om reizigersinformatie op evenveel 
afstand te zetten van alle vervoerders? Zo nee, waarom niet?

1 De Telegraaf, 22 november 2012

Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, Vragen


